
  

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 13.  september 2022 kl. 17:00-18:10  

Herefter vil der være spisning, så det er muligt at nå fællesmødet. 
Møderække: 15/8, 13/9, 9/11, 16/1, 14/3, 12/4, 15/6 

 

Tilstede: 

Afbud: BRY, Christina, Kristian  

 

Dagsorden: 

 

 

1. Elevråd 

17:00-17:05 

 

 

 

Søren tager punktet. 

Elevrådet er blevet konstitueret.  

Formand: Julieta  

Næstformand: Marie 

Elevrødderne deltager på næste møde.  

 

2. Meddelelsesbog 

17:05-17:25 

 

 

 

Platformen for Meddelelsesbogen er ”Min          

uddannelse”, som i forvejen bruges både af     

personale, elever og forældre. 

Skolebestyrelsen skal lave rammen.  

Ledelsen kommer med et forslag, som er        

fremkommet i dialog med personalet og udfra 

de aftaler der træffes kommunalt. Derefter skal 

der arbejdes videre med det i skolebestyrelsen. 

Der er ret vidde rammer.  

Der skal laves få fokuspunkter.                                             

Det er ressourcefokuserede/fremadskuende og 

gerne konkrete mål der skal laves.                                                 

Der skal evalueres løbende – minimum én gang 

om året.  

Målet er lettere adgang til kommunikation og 

bedre forståelse for elever, forældre og lærere.   

Dette er år 0, så der skal evalueres. 

For elever med særlige behov skal der være en 

udvidet meddelelsesbog hvor tiltag, indsatser 

og målsætninger beskrives. 

Man kan læse mere om meddelelsesbogen på 

UVM.dk eller via google søgning. 

   Hanstholm skole 



Meddelelsesbogen er på dagsordenen til            

skoleledermødet på torsdag. Herefter kommer 

det tilbage til gennemarbejdning på skolen. 

Når punktet kommer på skolebestyrelses-        

dagsordenen, vil vi gerne opfordre til, at skole-

bestyrelsen har overvejet, hvad der har været 

godt i den hidtidige kommunikation mellem 

skole og hjem, og hvad man som forælder 

gerne vil have.  

Der bliver tale om et arbejdspunkt.  

 

3. Økonomi 

17:25-17:35 

 

 

 

Søren gennemgår nøgletallene.  

Vi har fået en ekstra bevilling til kompensation 

for de stigende energiudgifter.                                                    

Der er fundet nogle småting i budgettet, som er                         

medvirkende til, at underskuddet er blevet en 

smule mindre.                                                                                         

Vi har bevæget os i den rigtige retning og vi 

kan se, at de justeringer vi har lavet, har den 

ønskede effekt.  

 

4. Siden sidst 

17:35-17:45 

 

a) Formanden 

b) Ledelsen 

c) Personalet 

d) Andre 

 

 

 

 

a) Der er fælles skolebestyrelsesmøde            

senere i dag hvor en stor del af           

kommunalbestyrelsen vil deltage     

sammen med skolebestyrelser fra hele 

kommunen.  

Målet med mødet er at skole-                        

bestyrelserne klæder politikkerne på til 

at tage de bedste beslutninger for skole-

området.  

 

b) Vi er færdige med forældremøderne i 

almen. F-klassen afvikles d.19.septem-

ber. Tusind tak til bestyrelses-             

repræsentanterne der har været ude at 

lave oplæg. Det har været rigtig godt. 

 

Vi skal, som offentlig bygning, skrue 

ned for varmen til 19 grader. Vi er også 

nysgerrige på, om vi kan spare andre 

steder – lyskilder mm. Alle forslag er 

kærkomne. 

 



Venneforeningen har generalforsamling 

d.27.september. Herefter skal der udpe-

ges en repræsentant fra skolebestyrel-

sen. Dette tages op på næste skole-             

bestyrelsesmøde.  

 

Vi arbejder på en ny beredskabsplan. 

Den gamle er meget gammel og der er 

brug for en revidering. Der er kommer 

brandsyn på fredag. 

 

Morgensang går rigtig godt. Der bliver 

sunget godt med. 

 

c) I undervisningen tales der også              

energikrisen. 

Det går derud af. 

Vi er kede af at miste en kollega, men 

glæder os til at få en ny god kollega.   

 

5. Nyansættelser 

17:45-17-50 

 

 

 

Vi har ansat Camilla Bundgaard Graversen 

som skolesekretær. Hun starter 1/10. Camilla 

kommer på besøg i morgen. Vi glæder os            

meget til at Camilla starter hos os.  

Vi har genopslag ude på teknisk serviceleder. 

Vi har opslag ude på en lærerstilling til over-

bygningen – naturfag (matematik, fysik/kemi) 

Husk at dele opslagene på de socialmedier.  

 

6. Ordensregler 

17:50-18:00 

 

 

 

Ordensreglerne har været hos elevrådet.  

Der arbejdes videre med det, og det vil komme 

med på skolebestyrelsesmødet næste gang.                                             

Skolebestyrelsen vil få udkastet til ordens-             

reglerne ud som bilag inden mødet.  

 

7. Punkter til næste møde 

 

 

 

Forældremøder  

Affaldssortering 

Ordensregler  

Forretningsordningen. 

Udpege repræsentant til Venneforeningen. 



 

8. Evt. 18:00-18:10 

 

 

 

 

 

 

 

 


